
 
 
 
 

Vragenhalfuurtje 16 april 2019 
 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van de perikelen rond D´Oale Bouw en het bezoek aan Mijande Wonen 
op woensdag 10 april jl. hebben wij een aantal vragen voor de betreffende wethouder. 
Wij willen deze vragen stellen tijdens het Vragenhalfuurtje op 16 april a.s. 
 
De PVV weet dat de gemeente en Mijande Wonen los van elkaar staan en dat de 
gemeente niet direct invloed heeft op het beleid van Mijande. Gezien de onrust die is 
onstaan bij de bewoners van D´Oale Bouw menen wij dat het college echter wel degelijk 
een taak heeft in deze kwestie. Namelijk zorgen dat de boel niet escalleert en dat het 
lopende proces een bevredigend einde zal kennen. 
 
Gezien de huidige woede is het niet ondenkbaar dat de vlam in de pan slaat. 
 
In het licht hiervan hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Is het college/de wethouder het met ons eens dat er een taak ligt voor de 
gemeente in deze kwestie?  Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke taak ziet de 
gemeente dan voor zichzelf weggelegd?  

 
 

2. Vanwege het gebrek aan vertrouwen van de inwoners in Mijande Wonen, is het 
dan te overwegen om een onafhankelijke bemiddelaar aan te stellen die zich 
tussen Mijande en de inwoners positioneert? Even los van wie dit nu gaat 
betalen. Hoe staat de gemeente hierin en wil men deze optie eventueel aan 
Mijande voorleggen? 

 
3. Wanneer de inwoners blijven volharden in hun wensen (renoveren in plaats van 

slopen, blijven wonen in een tweekapper, behouden van hun plek, betaalbare 
huurprijs enz.) en er een definitieve patstelling ontstaat, wat wordt dan de 
houding van de gemeente? 
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4. De PVV heeft begrepen dat de verantwoordelijke wethouder op 22 november 

2018 een gesprek heeft gehad waarbij ook Mijande aanwezig was. Toen is er 
gesproken over de plannen die gepresenteerd zouden worden. Heeft de 
wethouder toen, of op een andere datum, informatie ontvangen waaruit bleek dat 
de plannen niet zouden overeenkomen met de gedane toezeggingen van 
Mijande en met de gewekte verwachtingen?  

 
Zo ja, waarom heeft hij hier toen niets mee gedaan? Zo nee, wat is zijn rol dan 
geweest tijdens dit gesprek en mogelijk eerdere gesprekken? 

 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
PVV Twenterand, 
Erik Veltmeijer. 


